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Hoorn, — 7 AUG. 2024 

Onderwerp: Beantwoording overige vragen van fractie Fractie Tonnaer over 
het ophangen van bloemmanden in meer straten 

Geachte heer Tonnaer, 

U heeft vragen gesteld over het ophangen van bloemmanden in meer straten. In deze brief leest u de 
antwoorden op uw vragen. 

Vraag 1 Jaarlijks kost het ophangen, verwijderen en onderhouden van de bloemmanden € 60.000. 
Van deze jaarlijkse kosten wordt € 43.500 door de gemeente en € 16.500 door de 
Ondernemers Stad Hoorn betaald. Kloppen deze cijfers en de genoemde verdeling van de 
kosten? 

Antwoord 
Dit klopt. 

Vraag 2 Wie bepaalt in welke woon- en winkelstraten bloemmanden worden opgehangen? Is de 
gemeente Hoorn of de OSH opdrachtgever van het ophangen en onderhoud van de 
bloemmanden? 

Antwoord 
Dit wordt in samenspraak bepaald. Conform de afspraken gemaakt bij de behandeling van de 
programmabegroting 2022 door de gemeenteraad, worden bloemenmanden opgehangen in straten met 
een specifiek profiel. Hierbij gaat het om winkelstraten, aanloopstraten en straten met een toeristisch 
profiel. 

Vraag 3 In welke straten zijn dankzij het extra budget van € 20.000 eveneens bloemenmanden 
opgehangen? 

Antwoord 
In 2022 is het aantal bloemenmanden in Hoorn fors uitgebreid. Daarbij is onder andere sprake geweest 
van verdichting van bloemenmanden in de binnenstad en uitbreiding van het gebied waarin de 
bloemenmanden hangen. Denk bij de uitbreiding o.a. aan locaties als het West, Achter op 't Zand, het 
Oostereiland, het Hoofd, de Nieuwendam, Grote Oost tot de Kleine Oostbrug en de Muntstraat. 
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Doordat de prijzen de afgelopen jaren fors verhoogd zijn, kan de leverancier voor het beschikbare 
budget in 2024 minder bloemenmanden ophangen en verzorgen dan in 2023. De prijsstijging in 2024 
was ca. 6,5% Dit resulteert direct in minder bloemenmanden in de stad. 

Vraag 4 Hanteren de gemeente en OSH dezelfde argumenten en kaders voor het wel of niet 
ophangen van bloemmanden in de stad? 

Antwoord 
Ja. 

Vraag 5 Wilt u het grote aantal (verkeers)borden aan de Ged. Turfhaven verminderen en alle 
lantaarnpalen alsnog voorzien van bloemmanden? 

Antwoord 
Diverse omstandigheden hebben ertoe geleid dat er minder bloemenmanden aan de Gedempte 
Turfhaven hangen dan voorheen. Dat was ook in 2023 zo. In de vragen die u toen hierover stelden, 
gaven wij de volgende toelichting: 

Diverse omstandigheden hebben ertoe geleid dat er dit jaar minder bloemenmanden aan de Gedempte 
Turfhaven hangen dan voorheen. De oorzaak hiervan is: 

- Er worden geen bloemenmanden opgehangen aan palen waaraan verkeersborden zijn 
bevestigd, in verband met de verkeersveiligheid. 

- Er worden geen bloemenmanden opgehangen aan lantaarnpalen, wanneer dat zorgt voor 

verminderde zichtbaarheid van andere verkeersborden. 
- In het verleden is gebleken dat niet alle planten in de bloembakken goed groeiden en bloeiden, 

door de hoeveelheid schaduw. Hierdoor zijn op enkele locaties geen bloemenmanden meer 

opgehangen. 

In 2023 is bekeken of bepaalde verkeersborden verwijderd konden worden, om ruimte te creëren voor 

extra bloemenmanden. De verkeersborden bleken noodzakelijk. Ze konden eventueel verplaatst worden, 

maar, dan zou voor dat verkeersbord een extra flespaal moeten worden geplaatst. Zo zou eventueel 

ruimte ontstaan voor een bloemenmanden. Hiertoe zijn we niet overgegaan. 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Hoorn 
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